

Profile Ingo Schiller

Ingo Schiller is a member of Lumaland AG's Supervisory Board. He has more than 20 years of experience in management, including areas such as finance (esp. financial engineering), marketing, sales, organisation and merchandising. He is Managing Director of the German football club Hertha BSC, Board member of the German Football League (DFL) and, as a representative of the League Association, a member of the DFB Management Board. Schiller played a major role in Hertha BSC's launch of a public bond – the first German football club ever to do so – and in the strategic partnership with leading global investor Kohlberg Kravis Roberts & Co. L.P.

Kurzbiografie Ingo Schiller

Ingo Schiller ist Mitglied im Aufsichtsrat der Lumaland AG. Er verfügt über mehr als 20 Jahre Erfahrung im Management, u. a in den Bereichen Finanzen, insbesondere Financial Engineering, Marketing, Vertrieb, Organisation und Merchandising. Er ist Geschäftsführer des deutschen Fußballvereins Hertha BSC, Vorstandsmitglied der Deutschen Fußball Liga (DFL) und als Vertreter des Ligaverbandes auch Mitglied des DFB-Vorstands. Auf Vereinsseite war Schiller maßgeblich daran beteiligt, dass Hertha BSC als erster Fußballverein in Deutschland eine öffentliche Anleihe aufgelegt und Anfang 2014 eine strategische Partnerschaft mit dem führenden globalen Investor Kohlberg Kravis Roberts & Co. L.P. abgeschlossen hat.